

NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY, OCTOBER 4, 2010 AT 8:00 P.M.

AGENDA

1. Question Period
2. By-law 2348 authorizing a loan of \$17,358,000 for the construction of an Aquatic and Intergenerational Centre within the City of Côte Saint-Luc on lot number 1053 444 belonging to the City – amendment by resolution in view of modifying Annex A to further detail the costs of the loan by-law
3. Adjournment of the meeting

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
City Clerk

VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI 4 OCTOBRE 2010 À 20 H

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions
2. Règlement 2348 décrétant un emprunt de 17 358 000 \$ pour la construction d'un centre aquatique et intergénérationnel dans la Ville de Côte Saint-Luc sur un terrain appartenant à la ville sur le lot numéro 1053 444 - amendement par résolution afin de modifier l'annexe A afin de ventiler les coûts du règlement d'emprunt
3. Ajournement de la séance

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
Greffier